
AB 617 Community Air Protection Program 
Minutes of the North-End Steering Committee Meeting 

Westmorland, California 
May 20th, 2024 

Facilitator: Imperial County Air Pollution Control District 

I. Assistance: 

Primaries: Eric Reyes, Community Corridor; Christian Froelich, Community Corridor; Hector Cervantes, 
Community Corridor; Sergio Cabañas, Community Corridor; Mario Lopez, Community Corridor; Sergio 
Valenzuela, Community Corridor; Fernanda Vega, Community Corridor. 

Alternates: N/A 

Other Agency Staff: Belen Leon, Air Pollution Control District; Israel Hernandez, Air Pollution Control District; 
Adriana Carrillo, Air Pollution Control District; Andrea Juarez, California Air Resources Board; Emily 
Weissinger, Ramboll; Kaitlyn Elkind, Ramboll; Jose Landeros, SCS Engineers. 

I. Opening Remarks   

Israel Hernandez welcomed everyone and confirmed they had reached quorum. 

Carlos Diaz de Leon gave the instructions for the translation services. 

Israel Hernandez mentioned the recording consent guidelines to the public. He said they reached quorum. 

Christian Froelich welcomed William Cooper and another attendee from Calipatria. 

II. Public Comment Period  

There were no public comments. 

III. Approval of Minutes 

Sergio Cabañas motioned to approve the April 8th and 15th meeting minutes. 

Hector Cervantes seconded the motion. 

Mario Lopez made an inaudible comment. 

Sergio Cabañas revised his motion. His full explanation was inaudible. 

Fernanda Vega seconded the motion. 

Israel Hernandez reminded the committee members to have their mics turned on and close to them whenever 
they had a comment. 

The motion passed. 

IV. Presentations  

AB 617 North-End Phase 1 Community Input Survey Results, Emily Weissinger & Kaitlyn Elkind; Ramboll 

Eric Reyes asked if the data captured from the existing regulatory monitors and the IVAN Network would be shared 
with the committee so they can create a baseline. 

Emily Weissinger mentioned Monica Soucier presented historical data from the APCD monitors a few months 
back. She said they could look into that data. She commented they had not processed the IVAN data but added 
that they could work with CCV to extract it.  

Eric Reyes asked if they could also have the data from the monitors near the geothermal plants. 



Emily Weissinger said they would check with the Air District to see if the geothermal plants are doing any self-
monitoring. 

Israel Hernandez commented they can ask their permitting team for feedback and discuss it in a future meeting. 

A member asked if the geothermal plants were regulating themselves or an outside entity. 

Israel Hernandez mentioned they are regulated by local, state, and federal rules.  

Emily Weissinger said she was referring to whether the plants had monitors on site. 

Israel Hernandez mentioned the plants do not have on-site monitoring. 

V. Action Items 

CAMP – PM Sensor Location Finalization Discussion and Selection, Sergio Valenzuela & Jose Landeros; 
SCS Engineering. 

Eric Reyes asked if they had asked the fire department for monitoring permission. 

Sergio Valenzuela made an inaudible comment. 

Eric Reyes said he would prefer the airport. 

Sergio Valenzuela mentioned they could explore more options further north. 

Eric Reyes agreed with having the Padilla Pace Elementary School as a monitoring location. 

Israel Hernandez said that identifying the sites was a good starting point. 

Sergio Cabañas made an inaudible comment. 

Sergio Valenzuela made an inaudible comment. 

Christian Froelich asked if there was an agreement for residential installations. 

Sergio Valenzuela said there was. 

Sergio Cabañas made an inaudible comment. 

Sergio Valenzuela made an inaudible comment. 

Christian Froelich appreciated that the first location was Sergio Valenzuela’s residence. 

Fernanda Vega asked an inaudible question. 

Sergio Valenzuela made an inaudible comment. 

Fernanda Vega made an inaudible comment. 

Belen Leon suggested inviting them to the AB 617 meetings so they can see work being done. She mentioned 
they could even go to a city hall meeting. 

Jose Landeros made an inaudible comment. 

Belen Leon suggested creating an incentive or program that could acknowledge them. 

Jose Landeros made an inaudible comment. 

Christian Froelich made an inaudible comment. 

Israel Hernandez asked if the Calipatria location would be west of the park. 

Sergio Valenzuela confirmed that it was. 



Hector Cervantes made an inaudible comment. 

An attendee from Calipatria suggested adding the Cliff Hatfield Memorial Airport as a location. He also mentioned 
three acres of open land behind a hotel in Calipatria that kicked up dust and should have a monitoring location 
nearby. He suggested a property near the city yard with 2 IID buildings nearby. 

Hector Cervantes made an inaudible comment. 

Mario Lopez made an inaudible comment. 

Sergio Cabañas made an inaudible comment. 

Sergio Valenzuela made an inaudible comment. 

Hector Cervantes made an inaudible comment. 

Sergio Cabañas made an inaudible comment. 

Belen Leon made an inaudible comment. She asked if they were looking at the boundary. She said they needed 
to capture the PM measurements in the area. She commented that it was difficult to distinguish where the pollutants 
were coming from and how this was also an issue with the New River. 

Hector Cervantes made an inaudible comment. 

Israel Hernandez said they were also testing for H2S in the New River. He mentioned that for the location being 
presented, they would not be monitoring for H2S so it would be a suitable location for PM monitoring. 

Belen Leon reminded the committee that they could expand the locations. 

Hector Cervantes made an inaudible comment. 

Christian Froelich suggested that the wastewater treatment plant could be a good monitoring location. 

Hector Cervantes made an inaudible comment. 

Israel Hernandez asked the committee how they wanted to manage the voting for the locations. 

Sergio Cabañas made an inaudible comment. 

Sergio Valenzuela made an inaudible comment. 

Israel Hernandez went through the location list and asked the committee for their last thoughts. 

The committee discussed the monitoring locations. 

Israel Hernandez said the three Brawley sites were Magnolia Elementary School, Guadalupe Park, and Jeffrey 
Thornton Park. He commented that the Westmorland sites were the Westmorland baseball field, the one hundred 
block East 1st Street residence, and the J&J Tire Shop. The selected Calipatria sites were inaudible. 

Sergio Cabañas motioned to approve the Brawley locations of Magnolia Elementary School, Guadalupe Park, 
Jeffrey Thornton Park, and a fourth location. 

Hector Cervantes seconded the motion. 

The motion passed. 

Sergio Cabañas motioned to approve the Westmorland locations of the Westmorland baseball field, the one 
hundred block East 1st Street residence, and the J&J Tire Shop. 

Fernanda Vega seconded the motion. 

The motion passed. 



Sergio Cabañas motioned to approve the Calipatria locations of the consolidated area around Hernandez Park, 
Young Rd & Railroad Ave, and the Caltrans Yard. 

Christian Froelich made an inaudible comment. 

Eric Reyes asked if they were planning to return and adding another location near the city's west. 

Sergio Valenzuela confirmed that that was the plan. 

Hector Cervantes seconded the motion. 

The motion passed. 

Sergio Cabañas made an inaudible comment. 

Israel Hernandez congratulated the committee on approving their first nine monitoring locations. He said they 
would discuss an additional five locations in a future meeting. 

VI. Discussion / Information Items 

Imperial County AB 617 North-End Corridor Open Discussion, Israel Hernandez; ICAPCD 

Eric Reyes asked if they could receive a timeline regarding the budget and RFPs. 

Israel Hernandez mentioned the locations the committee selected were part of the CAMP. He said the results 
from Ramboll’s survey were part of the CERP. He mentioned once the survey was approved the committee could 
start emitting RFPs.  

Emily Weissinger said Israel Hernandez was correct. She mentioned they were currently rounding out the 
technical foundations for the CERP. She said that one part of the foundation for the CERP was receiving a 
community-level emissions inventory from CARB. She added that once they receive the inventory, they can start 
discussing what strategies they want to use. She said that they would like to start generating ideas around late 
summer. 

Israel Hernandez mentioned the state revised their CAP incentive guidelines. He said these changes allowed the 
committees to do more types of projects. He mentioned CARB would be doing a presentation about the guideline 
updates in the Southend’s following meeting. He said they would ask CARB if they could present it to the north-
end committee as well. 

Hector Cervantes asked an inaudible question. 

Israel Hernandez commented the Heber Townsite Improvement Project was initially community-identified. He said 
that meant the committee had to go through a longer process to get it approved. He mentioned that with the update, 
the project can now be done within the state. 

Sergio Cabañas made an inaudible comment. 

Belen Leon made an inaudible comment. 

Israel Hernandez said August would be the following in-person meeting. He commented he would subscribe the 
North-end committee members to the South-end emailing list so they could receive the meeting invite. 

Belen Leon mentioned they usually go dark in August. 

Sergio Cabañas made an inaudible comment. 

Eric Reyes asked an inaudible question. 

Sergio Cabañas made an inaudible comment. 

Israel Hernandez mentioned the paving projects done in the south-end have changed how the cities look. 



Hector Cervantes asked an inaudible question. 

Sergio Valenzuela made an inaudible comment. 

Jose Landeros commented that they are ready to install after they get approved. 

Christian Froelich asked how long a property owner must have a monitor if he agrees to install one. 

Israel Hernandez mentioned it would be for two years. 

Mario Lopez made an inaudible comment. 

Israel Hernandez commented their committee is different from others. He mentioned their committee is 
community-based, so it would be easier to recommend locations. He added that the members still have homework 
to do to be able to suggest locations. 

Sergio Valenzuela thanked RAMBOLL for the survey. He made an inaudible comment. 

Israel Hernandez said the survey results mentioned schools, parks, childcare and elderly facilities were the top 
three results. 

VII. Agency Updates 

Belen Leon commented that the following day they would be taking the members from their Ace Program to the 
board so they could be recognized for their work. She invited the committee to join. 

Israel Hernandez said the Ace Program was one of their projects that they wanted to extend to other committees. 

Sergio Cabañas recognized the efforts done by the Air District for the Ace Program. He made an inaudible 
comment. 

VIII. Topics on the Agenda and Date for the Next Meeting. 

Israel Hernandez mentioned the next meeting would be on June 17th in Brawley. 

Christian Froelich said they should solidify their locations before the next meeting so they could vote on them. 

Israel Hernandez commented the following meeting would have more discussion about the other five additional 
locations. 

Belen Leon asked if any data could be provided regarding the locations. 

Fernanda Vega asked if they could also include geothermal data. 

Israel Hernandez made an inaudible comment. 

Fernanda Vega made an inaudible comment. 

Belen Leon commented they would find out if the geothermal plants had any monitoring data. She said it would 
probably not be ready for the following meeting. 

Christian Froelich asked an inaudible question. 

Sergio Cabañas made an inaudible comment. 

Belen Leon clarified that she was referring to the monitors that they can provide data from. 

Christian Froelih made an inaudible comment. 

Sergio Cabañas made an inaudible comment. 

Eric Reyes said that was money well spent.  



Sergio Cabañas made an inaudible comment. 

Eric Reyes asked what happens when they do not report violations in time. 

Sergio Cabañas commented that you would be subject to a notice of violation. He made an inaudible comment. 

Eric Reyes mentioned that was an interesting process.  

Sergio Cabañas made an inaudible comment. 

Israel Hernandez mentioned it was harder to hide violations in Imperial because it is a smaller city where everyone 
knows each other. 

Mario Lopez made an inaudible comment. 

IX. Final Observations / Closing 

Fernanda Vega invited the committee to the Water Board's annual update on the Salton Sea Management 
Program that would be held in Sacramento on May 22nd. She mentioned the agenda items that would be presented 
for that meeting. 

William Cooper made an inaudible comment. 

Israel Hernandez thanked William Cooper for attending the meeting. 

Eric Reyes commented IID would discuss water allotment for Lithium Valley and how it would be used. He thanked 
the committee members for all their hard work. 

Fernanda Vega asked what time the IID meeting would be on. 

Eric Reyes said 1 o’clock. 

Israel Hernandez thanked everyone for attending. 

Meeting adjourned. 



Programa Comunitario de Protección Atmosférica Bajo el Auspicio del Proyecto de Ley AB 617   
Minuta de la Reunión del Comité Directivo del lado Norte 

Westmorland, California 
20 de mayo del 2024 

Presidente de la Reunión: Israel Hernandez (Suplente: Belen Leon-Lopez) 

Facilitador: Distrito de Control de la Contaminación del Aire del Condado de Imperial 

I. Asistencia: 

Titulares: Eric Reyes, Corredor Comunitario; Christian Froelich, Corredor Comunitario; Hector Cervantes, 
Corredor Comunitario; Sergio Cabañas, Corredor Comunitario; Mario Lopez, Corredor Comunitario; Sergio 
Valenzuela, Corredor Comunitario; Fernanda Vega, Corredor Comunitario. 

Suplentes: N/A 

Otro personal de las Dependencias: Belen Leon-Lopez, Distrito de Control de la Contaminación del Aire; Israel 
Hernandez, Distrito de Control de la Contaminación del Aire; Adriana Carrillo, Distrito de Control de la 
Contaminación del Aire; Andrea Juárez, Junta de Recursos del Aire de California; Emily Weissinger, Ramboll; 
Kaitlyn Elkind, Ramboll; Jose Landeros, SCS Engineers. 

I. Comentarios Iniciales  

Israel Hernandez dio la bienvenida a todos y confirmó que habían llegado a quórum. 

Carlos Díaz de Leon dio las instrucciones para los servicios de traducción. 

Israel Hernandez mencionó las pautas de consentimiento de grabación al público. 

Christian Froelich le dio la bienvenida a William Cooper y otro miembro de Calipatria. 

II. Comentario Público   

No hubo comentarios públicos. 

III. Aprobación de Minutas 

Sergio Cabañas creó una moción para aprobar las minutas de la reunión del 8 y 15 de abril. 

Héctor Cervantes secundó la moción. 

Mario López hizo un comentario inaudible. 

Sergio Cabañas revisó su moción. Su explicación completa era inaudible. 

Fernanda Vega secundó la moción. 

Israel Hernandez les recordó a los miembros del comité que encendieran sus micrófonos y estuvieran cerca de 
ellos cada vez que hicieran un comentario. 

La moción pasó. 

 

 

IV. Presentaciones 

Resultados de la Encuesta Comunitaria AB 617 North-End, Emily Weissinger y Kaitlyn Elkind; Ramboll 



Eric Reyes preguntó si los datos capturados de los monitores regulatorios existentes y la red IVAN se compartirán 
con el comité para que puedan crear una línea de base. 

Emily Weissinger mencionó que Monica Soucier presentó datos históricos de los monitores APCD hace unos 
meses. Dijo que podían investigar esos datos. Comentó que no habían procesado los datos de la red IVAN, pero 
agregó que podían trabajar con CCV para extraerlos. 

Eric Reyes preguntó si también podían tener los datos de los monitores cerca de las plantas geotérmicas. 

Emily Weissinger dijo que verificarán con el distrito aéreo para ver si las plantas geotérmicas están haciendo 
autocontrol. 

Israel Hernandez comentó que pueden pedirle comentarios a su equipo de permisos y discutirlo en una reunión 
futura. 

Un miembro preguntó si las plantas geotérmicas se regulan a sí mismas o por una entidad externa. 

Israel Hernandez mencionó que están regulados por reglas locales, estatales y federales. 

Emily Weissinger dijo que se refería a si las plantas tenían o no monitores en el sitio. 

Israel Hernandez mencionó que las plantas no tienen monitoreo en el sitio. 

V. Temas que Requieren de Acción 

CAMP - Discusión y Selección de Ubicaciones de Sensores PM, Sergio Valenzuela y José Landeros; SCS 
Engineering 

Eric Reyes preguntó si le habían preguntado al departamento de bomberos para poder monitorear. 

Sergio Valenzuela hizo un comentario inaudible. 

Eric Reyes dijo que preferiría el aeropuerto. 

Sergio Valenzuela mencionó que podrían explorar más opciones más al norte. 

Eric Reyes estuvo de acuerdo en tener la escuela primaria Padilla Pace como un lugar de monitoreo. 

Israel Hernandez dijo que identificar los sitios era un buen punto de partida. 

Sergio Cabañas hizo un comentario inaudible. 

Sergio Valenzuela hizo un comentario inaudible. 

Christian Froelich preguntó si había un acuerdo para las instalaciones residenciales. 

Sergio Valenzuela dijo que había. 

Sergio Cabañas hizo un comentario inaudible. 

Sergio Valenzuela hizo un comentario inaudible. 

Christian Froelich apreció que la primera ubicación fue la residencia de Sergio Valenzuela. 

Fernanda Vega hizo una pregunta inaudible. 

Sergio Valenzuela hizo un comentario inaudible. 

Fernanda Vega hizo un comentario inaudible. 

Belen Leon sugirió invitarlos a las reuniones AB 617 para que puedan ver el trabajo realizado. Mencionó que 
incluso podrían ir a una reunión del ayuntamiento. 



José Landeros hizo un comentario inaudible. 

Belen Leon sugirió crear un incentivo o un programa que pudiera reconocerlos. 

José Landeros hizo un comentario inaudible. 

Christian Froelich hizo un comentario inaudible. 

Israel Hernandez preguntó si la ubicación de Calipatria estaría al oeste del parque. 

Sergio Valenzuela confirmó que sí. 

Héctor Cervantes hizo un comentario inaudible. 

Un miembro del público de Calipatria sugirió agregar el Aeropuerto Cliff Hatfield Memorial como ubicación. 
También mencionó 3 acres de tierra abierta detrás de un hotel en Calipatria que levantó el polvo y debería tener 
una ubicación de monitoreo cerca. Sugirió una propiedad cerca del patio de la ciudad con 2 edificios IID cerca. 

Héctor Cervantes hizo un comentario inaudible. 

Mario López hizo un comentario inaudible. 

Sergio Cabañas hizo un comentario inaudible. 

Sergio Valenzuela hizo un comentario inaudible. 

Héctor Cervantes hizo un comentario inaudible. 

Sergio Cabañas hizo un comentario inaudible. 

Belen Leon hizo un comentario inaudible. Dijo que necesitaban capturar las mediciones de PM en el área. 
Comentó que era difícil distinguir de dónde venían los contaminantes y cómo esto también era un problema con 
el nuevo río. 

Héctor Cervantes hizo un comentario inaudible. 

Israel Hernandez dijo que también estaban probando H2S en el New River. Mencionó que para la ubicación que 
se presenta, no estarían monitoreando para H2S, por lo que sería una buena ubicación para el monitoreo de PM. 

Belen Leon le recordó al comité que podían expandir las ubicaciones. 

Héctor Cervantes hizo un comentario inaudible. 

Christian Froelich sugirió que la planta de tratamiento de aguas residuales podría ser una buena ubicación de 
monitoreo. 

Héctor Cervantes hizo un comentario inaudible. 

Israel Hernandez le preguntó al comité cómo querían manejar la votación por las ubicaciones. 

Sergio Cabañas hizo un comentario inaudible. 

Sergio Valenzuela hizo un comentario inaudible. 

Israel Hernandez pasó por la lista de ubicaciones y le pidió al comité sus pensamientos finales sobre cada uno. 

El comité discutió las ubicaciones de monitoreo. 

Israel Hernandez dijo que los tres sitios de Brawley fueron la Escuela Primaria Magnolia, el Parque Guadalupe y 
el Parque Jeffrey Thornton. Comentó que los sitios de Westmorland eran el campo de béisbol de Westmorland, 
la residencia de 100 Block East 1st Street y la tienda de neumáticos J & J. Los sitios de Calipatria seleccionados 
eran inaudibles. 



Sergio Cabañas hizo una moción para aprobar las ubicaciones de Brawley de la Escuela Primaria Magnolia, el 
Parque Guadalupe, el Parque Jeffrey Thornton y una cuarta ubicación. 

Héctor Cervantes secundó la moción. 

La moción fue aprobada. 

Sergio Cabañas hizo una moción para aprobar las ubicaciones de Westmorland del campo de béisbol de 
Westmorland, la residencia de la cuadra 100 East 1st Street y la tienda de neumáticos J & J. 

Fernanda Vega secundó la moción 

La moción fue aprobada. 

Sergio Cabañas hizo una moción para aprobar las ubicaciones de Calipatria del área consolidada alrededor del 
Parque Hernandez, Young Rd y Railroad Ave, y el Patio de Caltrans. 

Christian Froelich hizo un comentario inaudible. 

Eric Reyes preguntó si estaban planeando regresar y agregar otra ubicación cerca del oeste de la ciudad. 

Sergio Valenzuela confirmó que ese era el plan. 

Héctor Cervantes secundó la moción. 

La moción fue aprobada. 

Sergio Cabañas hizo un comentario inaudible. 

Israel Hernandez felicitó al comité por aprobar sus primeras 9 ubicaciones de monitoreo. Dijo que discutirán cinco 
ubicaciones adicionales en una futura reunión. 

VI. Diálogo / Artículos de Información 

Discusión Abierta Sobre el Corredor Extremo Norte AB 617 del Condado de Imperial, Israel Hernandez; 
ICAPCD 

Eric Reyes preguntó si podían recibir un cronograma sobre el presupuesto y las solicitudes de propuestas. 

Israel Hernandez mencionó que las ubicaciones seleccionadas por el comité eran parte del CAMP. Dijo que los 
resultados de la encuesta de Ramboll eran parte del CERP. Mencionó que una vez que se aprobara la encuesta, 
el comité podría comenzar a emitir solicitudes de propuestas. 

Emily Weissinger dijo que Israel Hernandez tenía razón. Mencionó que actualmente estaban completando las 
bases técnicas para el CERP. Dijo que una parte de la base para el CERP era recibir un inventario de emisiones 
a nivel comunitario de CARB. Agregó que una vez que reciban el inventario, pueden comenzar a discutir qué 
estrategias quieren usar. Agregó que les gustaría comenzar a generar ideas a fines del verano. 

Israel Hernandez mencionó que el estado actualizó sus pautas de incentivos CAP. Dijo que estos cambios 
permitieron que los comités hicieran más tipos de proyectos. Mencionó que CARB haría una presentación sobre 
las actualizaciones de las pautas en la siguiente reunión del comité del sur. Dijo que le preguntarían a CARB si 
podían presentarlo también al comité de Northend. 

Héctor Cervantes hizo una pregunta inaudible. 

Israel Hernandez comentó que el Proyecto de Mejoras del Municipio de Heber fue inicialmente identificado por 
la comunidad. Dijo que eso significaba que el comité tuvo que pasar por un proceso más largo para obtener su 
aprobación. Mencionó que, con la actualización, ahora se permite que el proyecto se realice dentro del estado. 

Sergio Cabañas hizo un comentario inaudible. 



Belen Leon-Lopez hizo un comentario inaudible. 

Israel Hernandez dijo que agosto sería la siguiente reunión en persona. Comentó que escribiría a los miembros 
del comité del extremo norte la lista de correo electrónico del extremo sur para que pudieran recibir la invitación a 
la reunión. 

Belen Leon-Lopez mencionó que generalmente no hay actividad en agosto. 

Sergio Cabañas hizo un comentario inaudible. 

Eric Reyes hizo una pregunta inaudible. 

Sergio Cabañas hizo un comentario inaudible. 

Israel Hernandez mencionó que los proyectos de pavimentación realizados en el extremo sur han cambiado el 
aspecto de las ciudades. 

Héctor Cervantes hizo una pregunta inaudible. 

Sergio Valenzuela hizo un comentario inaudible. 

José Landeros comentó que están listos para instalarse después de que sean aprobados. 

Christian Froelich preguntó cuánto tiempo debe tener un propietario un monitor si acepta instalar uno. 

Israel Hernandez mencionó que sería por dos años. 

Mario López hizo un comentario inaudible. 

Israel Hernandez comentó que su comité es diferente a los demás. Mencionó que su comité está basado en la 
comunidad, por lo que sería más fácil recomendar ubicaciones. Agregó que los miembros aún tienen tarea que 
hacer para poder sugerir ubicaciones. 

Sergio Valenzuela agradeció a RAMBOLL por la encuesta. Hizo un comentario inaudible. 

Israel Hernandez dijo que los resultados de la encuesta mencionaron que las escuelas, los parques, el cuidado 
de niños y las instalaciones para personas mayores fueron los tres resultados principales. 

VII. Actualizaciones de las Agencias 

Belen Leon-Lopez comentó que al día siguiente llevarían a los miembros de su Programa Ace a la mesa directiva 
para que se les reconociera su trabajo. Invitó al comité a unirse. 

Israel Hernandez dijo que el Programa Ace era uno de sus proyectos que querían extender a otros comités. 

Sergio Cabañas reconoció los esfuerzos que hace el Distrito del Aire por el Programa Ace. Hizo un comentario 
inaudible. 

VIII. Temas de la Agenda y Fecha para la Próxima Reunión. 

Israel Hernandez mencionó que la próxima reunión sería el 17 de junio en Brawley. 

Christian Froelich dijo que deberían concretar sus ubicaciones antes de la próxima reunión para poder 
votar sobre ellas. 

Israel Hernandez comentó que la siguiente reunión probablemente tendría más discusión sobre las otras 5 
ubicaciones adicionales. 

Belen Leon-Lopez preguntó si se podía proporcionar algún dato sobre las ubicaciones. 

Fernanda Vega preguntó si también podían incluir datos geotérmicos. 



Israel Hernandez hizo un comentario inaudible. 

Fernanda Vega hizo un comentario inaudible. 

Belen Leon-Lopez comentó que averiguaron si las plantas geotérmicas tenían datos de monitoreo. Dijo que 
probablemente no estaría listo para la siguiente reunión. 

Christian Froelich hizo una pregunta inaudible. 

Sergio Cabañas hizo un comentario inaudible. 

Belen Leon-Lopez aclaró que se refería a los monitores de los que pueden proporcionar datos. 

Christian Froelich hizo un comentario inaudible. 

Sergio Cabañas hizo un comentario inaudible. 

Eric Reyes dijo que era dinero bien gastado. 

Sergio Cabañas hizo un comentario inaudible. 

Eric Reyes preguntó qué pasa cuando no se denuncian las infracciones a tiempo. 

Sergio Cabañas comentó que se estaría sujeto a una notificación de infracción. Hizo un comentario inaudible. 

Eric Reyes mencionó que era un proceso interesante. 

Sergio Cabañas hizo un comentario inaudible. 

Israel Hernandez mencionó que era más difícil ocultar las infracciones en Imperial porque es una ciudad más 
pequeña donde todos se conocen. 

Mario Lopez hizo un comentario inaudible. 

IX. Comentarios Finales / Cierre 

Fernanda Vega invitó al comité a la actualización anual de la Junta de Aguas sobre el Programa de Gestión del 
Mar Salton que se llevaría a cabo en Sacramento el 22 de mayo. Mencionó los temas de la agenda que se 
presentan en esa reunión. 

William Cooper hizo un comentario inaudible. 

Israel Hernandez agradeció a William Cooper por asistir a la reunión. 

Eric Reyes comentó que el IID discutirá la asignación de agua para Lithium Valley y cómo se utilizará. Agradeció 
a los miembros del comité por todo su arduo trabajo. 

Fernanda Vega preguntó a qué hora sería la reunión del IID. 

Eric Reyes dijo a la 1 en punto. 

Israel Hernandez agradeció a todos por asistir. 

Se levanta la sesión. 

 


